
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 17. december 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 149
Vil ministeren i forlængelse af besvarelse af BEU alm. del spørgsmål 201 (fol-
ketingsåret 2014-15, 2. samling) tage initiativ til at få foretaget analyser, der
specifikt belyser omfanget af depression og angst blandt modtagere af kon-
tanthjælp, herunder ægtepar på kontanthjælp, så det på sigt bliver muligt at
evaluere, om denne særligt sårbare gruppe rent faktisk i højere grad kommer
ind på arbejdsmarkedet som en konsekvens af genindførslen af kontant-
hjælpsloftet, 225-timers-reglen mv.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Yildiz Ak-
dogan (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på yildiz.akdogan@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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